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   NIEUWSBRIEF nr. 28        11 oktober 2024 

Gemeentelijk beleid warmtetransitie 
Op 18 juni 2024 heeft het College van B&W aan de Gemeenteraad meegedeeld dat grootschalige 

warmtenetten in Gouda niet haalbaar zijn en dat het College nu vol wil inzetten op isoleren, besparen, 

verduurzamen en warmtepompen. Kleinschalige warmtenetten, zoals eventueel in Kort Haarlem, blijven wel 

mogelijk. De Gemeenteraad moet nog een besluit nemen. 

Meer lezen … 

Warmtenet 
Witteveen+Bos advies- en ingenieursbureau heeft een uitgebreide technische- en financiële analyse 

gemaakt. Conform de opdracht moet gekozen worden voor één variant van een warmtenet ter nadere 

uitwerking. De keuze is nu tussen een warmtenet op basis van warmte uit oppervlaktewater of uit 

rioolzuiveringswater. Witteveen+Bos vindt dat er nog nader onderzoek moet plaatsvinden naar risico’s van 

beide opties. De Bewonersgroep Energietransitie is het daarmee eens. De Projectgroep Warmtenet zal 

binnenkort een standpunt innemen en daarna zal een Bestuurlijk overleg beslissen hoe nu verder te gaan. 

 

Bewonersgroep Energietransitie (BEKH) 
De BEKH is de afgelopen maanden vaak bij elkaar geweest. Er is commentaar geleverd op de 

bovengenoemde analyse van Witteveen+Bos en er is een communicatieplan gemaakt. Rinske Wessels van 

EnergieSamen Zuid-Holland zal tot eind 2025 de groep blijven adviseren. Voor de betaling van Rinske is 

onlangs subsidie verkregen van de Provincie Zuid-Holland en de gemeente Gouda. 

Energiedag Pretoriaplein 
Op 5 oktober organiseerden we een energiedag op het Pretoriaplein, met als doel bewoners te interesseren 

voor energiebesparing en met hen daarover in gesprek te komen. Daarvoor was o.a. de gemeentelijke 

energiekar met energiecoaches aanwezig. We combineerden informatie over energiebesparing met leuke 

dingen voor de kinderen: springkussen, smoothie fietsen, schminken, grabbelton, quiz over energiegebruik 

en drinken/snoep. Mede door het mooie weer werd de dag druk bezocht, hadden de kinderen het erg naar 

hun zin en zijn nuttige contacten gelegd. De dag werd mede mogelijk gemaakt door financiële bijdragen van 

Unilver, Jos Scholman en GoudApot. 

 

Bestuur Energiecoöperatie Kort Haarlem 
Bestuurslid Margreet Sturm treedt dit jaar af i.v.m. verhuizing. Het bestuur zal binnenkort besluiten of en hoe 

een opvolg(st)er zal worden gezocht. 

 

 
 

 

 

 

 

 

https://www.energiecooperatiekorthaarlem.nl/warmtenet/documenten#beleidswijziging
https://www.energiecooperatiekorthaarlem.nl/warmtenet/documenten#analyse
https://www.energiecooperatiekorthaarlem.nl/warmtenet/bewonersgroep-energietransitie-kort-haarlem
https://www.energiecooperatiekorthaarlem.nl/warmtenet/documenten#communicatieplan
https://www.energiecooperatiekorthaarlem.nl/pagina-s-buiten-het-menu/overige-pagina-s/energiedag-pretoriaplein

